



# Norsk Pointerklub

REFERAT  
STYREMØTE  
07.04.21

<b>MØTETYPE</b>	Møte via Teams
<b>MØTELEDER</b>	Sven Tore Kittilsen
<b>PROTOKOLLFØRER</b>	Anne Grethe Hafslia
<b>DELTAKERE</b>	Sven Tore, Rune, Einar, Lars Morten, Ulf, Marianne, Anita og Anne Grethe Fra AR: Terje Steinsund

Sven Tore ønsket velkommen.

Emner på dagsordenen

## REFERAT SISTE MØTE

### SAK 28/21

<b>DISKUSJON</b>			
Referatet fra styremøte 17.03.21 ble sendt ut på e-post i etterkant av møtet.			
<b>KONKLUSJONER</b>	Referatet var godkjent via e-post.		
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>	

## ØKONOMI

### SAK 29/21

<b>DISKUSJON</b>			
<b>KONKLUSJONER</b>	Regnskapet for 2020 har blitt signert og lagt inn i Årboka 2020. Inntekter fra lotteri var lagt inn i budsjett for 2021. NPK har fått tilbakemelding fra lotteritilsynet om at vi ikke får avholde lotteri i fremtiden. Begrunnelsen er at NPK er en landsdekkende organisasjon.		

GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER

## SAK 30/21 **DK OG RS 2021**

<b>DISKUSJON</b>	Styret diskuterte om DK og RS skal avholdes digitalt eller fysisk møte.	
DK-RS 2021, beslutning om gjennomføring digitalt eller fysisk møte.		
<b>KONKLUSJONER</b>	Styre har et ønske om å gjennomføre fysisk møte. Det kommer nye retningslinjer i forhold til covid-19 14.04.21. Styre utsetter beslutningen til 15.04.21 om DK og RS skal gjennomføres digitalt eller fysisk møte.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER

## SAK 31/21 **NM SKOG**

<b>DISKUSJON</b>		
NM Skog – informasjon på nett.		
<b>KONKLUSJONER</b>	Marianne har fått med Kjetil Kirkhus og Inger Lise Walle i komiteen til NM skog. Marianne har laget et informasjonsskriv om NM skog som blir lagt ut på nett. Terreng er avklart med Treskow Fritzøe.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER

## SAK 32/21 **HOVEDPRØVEN**

<b>DISKUSJON</b>		
NPK Kongsvoll hoved prøve – invitasjon til æresmedlemmer		
<b>KONKLUSJONER</b>	Marianne inviterer æresmedlemmene til middagen på Hoved prøven Kongsvoll.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSRISTDATOER

**SAK 33/21****INNKOMNE SAKER RS**

<b>DISKUSJON</b>		
Det har kommet inn saker fra distrikt Oslo/Akershus og AR.		
<b>KONKLUSJONER</b>	Styret drøftet sakene som har kommet inn. Oslo/Akershus må se på formulering av lovendringsforslaget de har kommet med.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>
Formulere et forslag til sak på vegne av AR som fremmes på RS.	Terje Steinsund	Snarest

**SAK 34/21****EVENTUELT**

<b>DISKUSJON</b>		
1.Neste styremøte.		
<b>KONKLUSJONER</b>	1.Neste styremøte 15.04.21 kl.21 via Teams.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>